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          ZE WSPÓLNEGO POSIEDZENIA KOMISJI RADY GMINY NAREW 

 

Wspólne posiedzenie Komisji odbyło się 17 Listopada 2022 roku w Urzędzie Gminy Narew.
Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 12.00 z następującym porządkiem obrad.  

Porządek posiedzenia: 

1. Analiza zakończonych inwestycji gminnych.
2. Sprawy różne.  

Komisje obecne na posiedzeniu: 

1. Komisja Budżetu i Finansów.
2. Komisja Rozwoju Gminy.
3. Komisja Rewizyjna.
4. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji.

Listy obecności stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Na stan 15 radnych obecnych było 13. 
    

 Ad.1 Rada Gminy dokonała analizy następujących inwestycji gminnych: 

1. Budowa boiska wielofunkcyjnego przy Zespole Szkolno- Przedszkolnym w Narwi.
2. Wykonanie sieci wodociągowej przy ulicy Palmowej i Sosnowej w Narwi. 
3. Przebudowa dwóch przejść dla pieszych na ulicy Adama Mickiewicza w Narwi. 
4. Budowa drogi  prowadzącej  i  przylegającej  do pasa startowego lądowiska firmy

Pronar w Narwi. 
5. Przebudowa ulicy Piaski i Kościelnej w miejscowości Narew.
6. Wykonanie Funduszu sołeckiego Osiedle-Narew
7. Wykonanie Funduszu sołeckiego w Trześciance. 
8. Rozbiórka ściany na budynku Biblioteki Gminnej i OSP w Narwi.

Podsumowanie analizy zakończonych inwestycji gminnych. Rada Gminy zwróciła
uwagę  na  brak  oryginałów  umów w dokumentacji  dotyczącej  przebudowy ulic
Piaski  i  Kościelnej.  W dokumentacji  dotyczącej  Rozbiórki  ściany  na  budynku
Biblioteki  Gminnej  występuje:  brak  umowy  z  wykonawcą,  brak  kosztorysu
wykonawcy oraz brak rozeznania cenowego. Jest tylko sama faktura dostarczona
przez wykonawcę.   W Trześciance zrealizowano tylko jedno zadanie w całości,
natomiast drugie polegające na poprawie nawierzchni drogi jest ciągle w trakcie
realizacji. Bałagan w dokumentacji, brak zachowanej chronologii według przebiegu



wykonywanych robót. Dokumenty dotyczące jednej inwestycji znajdują się w kilku
miejscach, w różnych teczkach. Radni musieli chodzić w kilka miejsc i do kilku
pracowników Urzędu Gminy, aby skompletować całą dokumentację. Rada Gminy
zaleca  uzupełnienie  i  uporządkowanie  dokumentacji  dotyczącej  zakończonych
inwestycji gminnych. 

Ad.2. Sprawy różne. 

1. Rada Gminy zapoznała się z projektem Uchwały z dnia 30 listopada 2022 roku
w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie. 

     Uznaje się, że wniesiona w dniu 01 sierpnia 2022 roku petycja          
     dotycząca Młodzieżowej Rady Gminy Narew nie zasługuje na                      
     uwzględnienie. Uzasadnienie dla sposobu rozpatrzenia petycji          
     stanowi załącznik do niniejszej uchwały. 
2. Uchwała  z  30  listopada  2022 roku w sprawie  określenia  wysokości  stawek

podatku od środków transportowych. 
Rada Gminy zapoznała się ze stawkami zaproponowanymi przez 
Wójta.

3. Uchwała z dnia 30 listopada w sprawie określenia wysokości stawek podatku
od nieruchomości.  Rada Gminy z projektem uchwały się zapoznała.
Uwag nie zgłoszono.  

Wnioski na Komisji Rady Gminy Narew: 

1. Wniosek  o  zabranie  starych  bramek  z  placu  szkolnego  przy  Zespole
Szkolno- Przedszkolnym w Narwi od strony kuchni. Wniosek skierowany
do Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Narwi.
Rada Gminy postanowiła nie podnosić opłat  za usługi targowe, tak więc
opłata targowa pozostaje bez zmian. 

           

     Przewodniczący Komisji Marcin Szymaniuk zakończył posiedzenie Komisji o 

     godzinie 15.00 i podziękował zebranym za udział w posiedzeniu. 

     Na tym protokół zakończono. 

     Przewodniczący komisji                                                    Protokolant 

        Marcin Szymaniuk                                                       Agnieszka Filipiuk 

     

     





                

                                                                                                                               

  
                                                                                                                              

    

      

                                                                                                                              


